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Koleżanki i koledzy 
 
W dniu 15 lipca br. odbyło się spotkanie przedstawicieli organizacji związkowych 

naszej Spółki z reprezentacją Ratusza w ramach tzw. zespołu do spraw prywatyzacji SPEC S.A. 
Prezydent Jarosław Kochaniak poinformował zebranych o stanie, wchodzącego w 

etap koocowy, procesu prywatyzacyjnego. Spośród inwestorów, którzy złożyli oferty na 
zakup akcji SPEC został wybrany jeden, któremu przyznano wyłącznośd. W chwili obecnej 
Miasto negocjuje i uzgadnia ostatnie zapisy umowy prywatyzacyjnej. 

Pan Prezydent wyraził opinię, że w ciągu 5-10 dni od daty spotkania zespołu, po 
zakooczeniu negocjacji z Inwestorem, organizacje związkowe otrzymają oficjalne 
zawiadomienie o wyborze nabywcy akcji naszej Spółki, które będzie stanowiło sygnał do 
podjęcia rozmów i negocjacji w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego gwarancji 
socjalnych dla pracowników naszej Spółki. 

Od chwili otrzymania pisma Związki Zawodowe, zgodnie z wcześniejszymi 
ustaleniami, mają cztery tygodnie na sfinalizowanie negocjacji Pakietu Socjalnego. Jak 
poinformował Pan Prezydent, w przypadku braku porozumienia z Inwestorem w tej kwestii 
umowa w sprawie zbycia akcji SPEC zostanie zawarta bez Pakietu gwarancji pracowniczych. 

Jednocześnie przedstawiciel Ratusza po wysłuchaniu naszych argumentów, złożył 
niezwykle istotną deklarację, że w przypadku zawarcia przez organizacje związkowe 
porozumienia z nabywcą w sprawie Pakietu, zostanie on wpisany, jako załącznik do umowy 
prywatyzacyjnej. 

Wchodzimy w ostatni etap długiego procesu prywatyzacyjnego, obecnie naszym 
priorytetem jest doprowadzenie do zabezpieczenia interesów pracowników naszej Spółki 
poprzez doprowadzenie do podpisania z wybranym przez Miasto Inwestorem Pakietu 
Socjalnego. Od dobrej woli stron, umiejętności negocjacyjnych i zdolności do kompromisu 
będzie uzależniony nasz wspólny sukces. 

Mamy ogromną nadzieję, że nasze wielomiesięczne przygotowania i powierzenie 
negocjacji w profesjonalne, prawnicze ręce pozwoli na zabezpieczenie stabilności 
zatrudnienia załogi SPEC. 

O wszystkich istotnych zdarzeniach będziemy Was informowad na bieżąco. 
TRZYMAJCIE KCIUKI! 


